
Protokół Nr XVII /2011 

z Sesji Rady Powiatu  w Nowym Mieście Lubawskim  

w dniu 29 grudnia 2011r. 

 

XVII Sesja czwartej kadencji Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim odbyła się  

29 grudnia 2011r. w sali sesyjnej Urzędu Miasta przy ul. Rynek 1. Ogłoszenie o sesji stanowi 

załącznik nr 1.  

Przed rozpoczęciem Sesji, Starosta p. Ewa Dembek przyjęła życzenia imieninowe. Przewodnicząca 

Rady złożyła także gratulacje z okazji pierwszego roku sprawowania funkcji Starosty 

Nowomiejskiego. 

Następnie Starosta poinformowała, że z końcem grudnia br. pracę w Starostwie Powiatowym 

kończy p. Roman Sosnowski pełniący funkcję Sekretarza Powiatu. Radni podziękowali p. 

Sosnowskiemu za kilkuletnią współpracę. Starosta poinformowała, że nowym Sekretarzem będzie 

p. Ewa Kalisz – Górzkowska, dotychczasowa Z-ca Naczelnika Wydziału Oświaty, Kultury i 

Promocji. 

Ad. 1  

Otwarcie XVII Sesji Rady Powiatu 

Obrady rozpoczęły się o godz. 1200, a zakończyły ok. godz. 1330. Obrady otworzyła  

i prowadziła Przewodnicząca Rady Powiatu Zofia Andrzejewska. 

Przewodnicząca przywitała wszystkich obecnych na sesji. W sesji uczestniczyli: 

- radni Rady Powiatu (lista obecności stanowi załącznik nr 2), 

- Sekretarz Powiatu - Roman Sosnowski,  

- Skarbnik Powiatu - Halina Bartkowska,  

- Radca Prawny – Maciej Sikorski, 

- Burmistrz Nowego Miasta – Józef Blank, 

- Wójt Gminy Kurzętnik – Wojciech Dereszewski, 

- kierownicy jednostek organizacyjnych powiatu oraz pracownicy Starostwa Powiatowego (lista w 

załączniku nr 3), 

Ad. 2  

Stwierdzenie quorum 

Na podstawie listy obecności Przewodnicząca stwierdziła, że aktualnie w sesji uczestniczy 16 

radnych, co stanowi quorum, przy którym Rada może obradować i podejmować prawomocne 

uchwały. Spóźnił się radny Jan Czapliński. 
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Ad. 3 

Powołanie Sekretarza obrad 

Przewodnicząca zaproponowała, aby Sekretarzem obrad był p. Andrzej Andrzejewski. 

Przewodnicząca zapytała czy radny wyraża zgodę na pełnienie funkcji Sekretarza obrad. Radny 

Andrzejewski wyraził zgodę. Przewodnicząca zapytała, kto z radnych jest za przyjęciem 

kandydatury radnego na sekretarza obrad. W głosowaniu wzięło udział 16 radnych. „Za” głosowało 

15 radnych, radny Andrzejewski wstrzymał się od głosu. 

Ad. 4 

Przyjęcie porządku obrad 

Przewodnicząca odczytała proponowany porządek obrad (załącznik nr 4). 

1. Otwarcie XVII Sesji Rady Powiatu. 
2. Stwierdzenie quorum. 
3. Powołanie Sekretarza obrad. 
4. Przyjęcie porządku obrad. 
5. Przyjęcie protokołu z XVI Sesji Rady Powiatu.   
6. Sprawozdanie z prac Zarządu. 
7. Wnioski, interpelacje i zapytania radnych. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr IV/23/10 Rady Powiatu w Nowym Mieście 

Lubawskim z dnia 29.12.2010r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Powiatu Nowomiejskiego na lata 2011-2037 oraz uchwał zmieniających: VI/57/11 z dnia 
11.02.2011r., VIII/70/2011 z dnia 31.03.2011r., IX/79/2011 z dnia 28.04.2011r., X/86/2011 
z dnia 26.05.2011r., XI/95/2011 z dnia 17.06.2011r., XII/105/2011 z dnia 26.07.2011r., 
XIII/111/2011 z dnia 23.09.2011r., XIV/120/2011 z dnia 27.10.2011r., XV/124/2011 z dnia 
24.11.2011r., XVI/132/2011 z dnia 15.12.2011r. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w planie dochodów i wydatków w uchwale Nr 
IV/24/10 z dnia 29.12.2010r. w sprawie budżetu powiatu nowomiejskiego na 2011r. oraz 
uchwałach zmieniających: V/33/11 z dnia 26.01.2011r., VI/58/11 z dnia 11.02.2011r. , 
VIII/71/2011 z dnia 31.03.2011r. , IX/80/2011 z dnia 28.04.2011r., X/87/2011 z dnia 
26.05.2011r., XI/96/2011 z dnia 17.06.2011r., XII/106/2011 z dnia 26.07.2011r., 
26/141/2011  z dnia 17.08.2011r., XIII/112/2011 z dnia 23.09.2011r., XIV/121/2011 z dnia 
27.10.2011r., XV/125/2011 z dnia 24.11.2011r., XVI/133/2011 z dnia 15.12.2011r. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim 
Nr I/7/10 z dnia 30 listopada 2010 r. w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie delegowania radnych do Komisji Bezpieczeństwa i Porządku 
powołanej przez Starostę Nowomiejskiego. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wystąpienia Powiatu Nowomiejskiego  
ze Stowarzyszenia Gmin Rzeczypospolitej Polskiej Euroregion „Bałtyk”. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Statutu Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w 
Nowym Mieście Lubawskim. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Powiatowego Programu Ochrony Zdrowia 
Psychicznego w Powiecie Nowomiejskim na lata 2012-2015”. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia Uchwały nr XXV/175/04 Rady Powiatu w Nowym 
Mieście Lubawskim z dnia 27 lipca 2004r. w sprawie ustalenia organizacji oraz 
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szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w Powiatowym Środowiskowym 
Domu Samopomocy w Nowym Mieście Lubawskim. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na najem pomieszczenia piwnicznego 
Niepublicznemu Zakładowi Opieki Zdrowotnej „Centrum Stomatologii” w Nowym Mieście 
Lubawskim przy ul. Grunwaldzkiej 3. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na najem lokalu użytkowego Warmińsko – 
Mazurskiej Agencji Rozwoju Regionalnego w Nowym Mieście Lubawskim przy ul. 
Grunwaldzkiej 3.  

18. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie gruntu przeznaczonego 
na miejsce parkingowe Pani Jadwidze Suchockiej przy ul. Działyńskich 1. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie gruntu przeznaczonego 
na miejsce parkingowe Panu Andrzejowi Sobczyk przy ul. Działyńskich 1. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie gruntu przeznaczonego 
na miejsce parkingowe Pani Bernadecie Kleinowskiej przy ul. Działyńskich 1. 

21. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie gruntu przeznaczonego 
na miejsce parkingowe Panu Rafałowi Boguckiemu przy ul. Działyńskich 1. 

22. Odpowiedzi na wnioski i zapytania radnych. 
23. Sprawy różne. 
24. Zakończenie obrad XVII Sesji Rady Powiatu. 

 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia porządku obrad sesji. Głosowało 16 radnych, 

porządek obrad przyjęto jednogłośnie. 

Ad. 5 

Przyjęcie protokołu z XVI Sesji Rady Powiatu 

Przewodnicząca poinformowała, że sekretarzem obrad XVI Sesji był radny Marek Ząbkiewicz. 

Przewodnicząca poprosiła radnego o zabranie głosu. 

Radny Ząbkiewicz poinformował, że zapoznał się z protokołem, nie wnosi do niego uwag i wnioskuje o 

jego przyjęcie. 

Przewodnicząca zapytała, kto z radnych głosuje za przyjęciem protokołu nr XVI/2011. Głosowało 16 

radnych, wszyscy głosowali za przyjęciem protokołu. 

Ad. 6  

Sprawozdanie z prac Zarządu 

Sprawozdanie z prac Zarządu IV kadencji w okresie od 15 do 28 grudnia 2011r. stanowi załącznik 

nr 5. 

Starosta poinformowała, że w okresie międzysesyjnym odbyło się wiele imprez kulturalnych i 

sportowych oraz innych ważnych wydarzeń z udziałem władz powiatu: 

- rozstrzygnięto przetarg na zakup ambulansu medycznego – koszt wyniesie niecałe 347 tys. zł. 

Zakup będzie sfinansowany ze środków Wojewody Warmińsko – Mazurskiego oraz Komitetu 

Rozbudowy Szpitala. Komitet dodatkowo zakupi respirator, 

- otwarcie boiska wielofunkcyjnego Orlik 2012 w Biskupcu, 
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- spotkania opłatkowe, 

- toast noworoczny z występem zespołu „Trebunie –Tutki” organizowany i finansowany 

wspólnie z Urzędem Miasta, 

- posiedzenie Zgromadzenia Wspólników,  

- posiedzenie Powiatowej Rady Zatrudnienia, 

- podsumowanie projektu realizowanego przez Młodzieży Klub Integracji Społecznej, 

- zakończenie kontroli NIK w Starostwie – kontrolerzy badali obszar dotyczący doskonalenia 

nauczycieli. 

Przewodnicząca zapytała czy radni mają pytania do sprawozdania z prac Zarządu. Radni nie 

zadali pytań. 

Ad. 7 

Wnioski, interpelacje i zapytania radnych 

Przewodnicząca poprosiła o składanie wniosków. 

Radny Tomasz Szczepański zapytał czy Zarząd udzielił pomocy finansowej pogorzelcom z Nawry. 

Wicestarosta Marcin Buliński poinformował, że w styczniu poszkodowana rodzina z Nawry 

otrzyma 1.500 zł. Jest to taka kwota, jaką zwyczajowo otrzymują rodziny poszkodowane w 

pożarach. 

Radny Grzegorz Dembek poinformował, że obecnie trwa sesja Rady Gminy w Biskupcu. Obecny 

jest na niej redaktor „Kuriera Iławskiego”. Trwa burzliwa dyskusja. Radny został poinformowany 

telefonicznie, że redaktor zapytany o artykuł w gazecie, odpowiedział, że „takiej informacji udzielił 

mu p. Czajka”.    

Na salę obrad wszedł redaktor z TV Nowe Miasto. 

Radny Stanisław Czajka zapytał o jaką informację chodzi. 

Radny Dembek wyjaśnił, że chodzi o artykuł pt. „Szkoła w Czachówkach do likwidacji”.  

Radny Czajka powiedział, że nie może odpowiadać za to, co napisał redaktor. Radny 

poinformował, że poza sesją, nie rozmawiał z tym panem ani osobiście ani telefonicznie. Radny 

poprosił, aby traktować to jako pomówienie. Redaktor był obecny na ostatniej sesji Rady Powiatu, 

podczas której radny stwierdził, że w szkole jest mało uczniów i grozi to likwidacją, ale jako radny 

chciałby, aby szkoła nadal istniała. Widocznie redaktor Kuriera wyciął jedno zdanie z jego 

wypowiedzi i tak napisał. Radny poprosił, aby nie pomawiać go o to, że dał taką wypowiedź do 

prasy.  

Radny Dembek stwierdził, że w gazecie napisano inaczej. 

Radny Czajka odparł, że on tego nie pisał. W protokole w ostatniej sesji można sprawdzić jak 

brzmiała jego wypowiedź. 
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Starosta powiedziała, że wyszło tak, jakoby tylko radny Czajka był za szkołą. 

Radny Czajka powiedział, aby na temat artykułu rozmawiać z redaktorem gazety, a nie z nim. 

Przewodnicząca Rady powiedziała, że zgodnie z prawem prasowym, musi być sprostowanie. Fakt, 

że w WPF zapisano sprzedaż budynku. Jednak Starosta, Zarząd i radni robią wszystko, aby szkołę 

zachować. Wszystko zależy od tego, ilu będzie uczniów. Kłótnie nie pomogą ani szkole w 

Czachówkach, ani nowej szkole w Kurzętniku. Trzeba mieć jednak męską odwagę i powiedzieć, 

kto i co zapisał w dokumentach. Prasa natomiast powinna pisać prawdę, a prawda jest taka, że Rada 

nie podjęła żadnej uchwały o likwidacji.  

Starosta powiedziała, że ktoś z prasy nie zna do końca sprawy, coś napisał, a teraz ona i Zarząd 

muszą się z tego tłumaczyć i prostować. Poinformowała o licznych telefonach jakie odbierała po 

ukazaniu się artykułu w prasie. Jest to trudne, ponieważ ludzie czytający gazetę myślą, że jest tak, 

jak napisano w artykule. Sprostowanie, jeśli się ukaże, będzie drobnym drukiem i na ostatniej 

stronie. Starosta poinformowała, że rozmawiała z redaktorem naczelnym gazety. Gdyby chciano 

likwidować szkołę, nie powoływano by nowego dyrektora, nie robiono przymiarek do utworzenia 

nowego kierunku – technik handlowiec.       

Radny Czajka powiedział, że p. Przewodnicząca stwierdziła, że trzeba się przyznać, powiedzieć 

kto, co i gdzie zapisał, a przecież radny już wiele razy mówił, że on i stary Zarząd wpisali do WPF 

przymiarkę do likwidacji szkoły, likwidacji na zasadzie wygaszania. Ale radny też powiedział, że 

chciałby, żeby szkoła dalej istniała. Jednak patrząc na to z punktu widzenia ekonomicznego, jeżeli 

obecnie jest 138 uczniów, jest mało prawdopodobne, aby liczba uczniów wzrosła do 180-200 

uczniów. Dodał, że Rada musiała w tym roku zrezygnować z remontów dwóch dróg, które uzyskały 

dofinansowanie w programach unijnych. 

Na salę obrad wszedł radny Czapliński. 

Przewodnicząca poprosiła, aby radny sformułował wniosek. 

Radny Czajka powiedział, że wniosek jest taki – róbmy wszystko, aby szkołę uratować, a jest to 

możliwe tylko pod jednym warunkiem – że zainteresuje się szkołą młodzież. Radny jeszcze raz 

oświadczył, że poza sesją nie miał nic wspólnego z redaktorem z Kuriera Iławskiego, nie miał z nim 

żadnego kontaktu telefonicznego ani osobistego.  

Radny Dembek powiedział, że dwa takie artykuły i będzie po szkole. 

Radny Czajka powiedział, że w poprzednich artykułach o szkole w Czachówkach było napisane, że 

tylko Czajka chce likwidować szkołę.  

Radny Dembek powiedział, że to nie były przekłamania.  

Radny Czajka powiedział, że na ostatniej sesji Rada głosowała nad Wieloletnią Prognozą 

Finansową i między innymi głosowała za likwidacją szkoły. Wszyscy podnieśli za tym ręce.  
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Radny Kazimierz Wiśniewski powiedział, że utrzymanie tego zapisu w WPF może skutkować 

likwidacją szkoły, ale już na poprzedniej sesji mówiono o tym, że jeżeli szkoła zacznie zdobywać 

uczniów, to rolą Rady będzie wykreślić zapis z WPF i poszukać środków gdzieś indziej. Ale nie 

oznacza to, że radni głosując za WPF, są za likwidacją szkoły. 

Radny Czajka skwitował, że wniosek z tego, że „szkołę likwiduje tylko Czajka”. 

Starosta odczytała fragment uzasadnienia do Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2012-2037: 

„W 2013r. w dalszym ciągu planowane są dochody z majątku na szacunkową kwotę 2.500.000 zł. ze 

sprzedaży budynku szkoły w miejscowości Czachówki. W przypadku jeśli nie dojdzie do transakcji 

sprzedaży majątku należy podjąć takie decyzje, które pozwolą na bieżące zabezpieczenie 

finansowania budowy nowej szkoły zawodowej w Kurzętniku i będą pochodziły ze stabilnych źródeł 

finansowania inwestycji. Sięgając po kredyt komercyjny pamiętamy, że istnieje ogromne 

niebezpieczeństwo dalszego niespełnienia wskaźników związanych z obsługą zadłużenia powiatu od 

2014r. i latach następnych, ponieważ banki komercyjne coraz mniej wyrażają zainteresowanie 

udzielaniem kredytów jednostkom samorządu terytorialnego.” 

Przewodnicząca powiedziała, że we wniosku o dofinansowanie budowy szkoły był z kolei 

następujący zapis: „Realizacja inwestycji zawierającej się w niniejszym projekcie przyczyni się do 

wyrównywania szans edukacyjnych młodzieży z terenu powiatu nowomiejskiego dzięki budowie 

nowocześnie wyposażonej szkoły z kierunkami dostosowanymi do potrzeb lokalnego i regionalnego 

rynku pracy. Docelowa liczba uczniów bezpośrednio korzystających z efektu projektu wyniesie 800. 

Do nowopowstającego budynku Zespołu Szkół Zawodowych w Kurzętniku przeniesieni zostaną 

uczniowie kierunków zawodowych z 3 szkół zawodowych powiatu nowomiejskiego: Zespół Szkół 

Zawodowych w Nowym Mieście Lubawskim, Zespół Szkół im. C. K. Norwida w Nowym Mieście 

Lubawskim, Zespół Szkół Rolniczych w Czachówkach.” 

Radny Czajka zwrócił uwagę na zapis: kierunków zawodowych. P. Kalisz – Górzkowska może 

potwierdzić, że była mowa o klasie zawodowej w Czachówkach - klasie wielozawodowej.  

Przewodnicząca zapytała, ilu wówczas uczniów zostałoby w Czachówkach. 

Radny Czajka zapytał, ilu uczniów liczy klasa wielozawodowa. 

Dyrektor ZSR w Czachówkach p. Edyta Karpińska poinformowała, że obecnie są trzy klasy ZSZ – 

I, II i III. W sumie jest to 45 osób. 

Radny Marek Tuchalski powiedział, że liczy się rachunek ekonomiczny. Wcześniej /w poprzedniej 

kadencji/ radny głosował zasadniczo przeciwko budowie szkoły w Kurzętniku. Ale skoro nowa 

szkoła jest już budowana, trzeba liczyć się z tym, że wcześniej czy później, szkoła w Czachówkach 

zostanie zamknięta. I należy o tym wyraźnie mówić. Jeżeli chodzi o prasę, faktycznie jest tak, że 

szuka się sensacji, a prasa jest czwartą władzą, ludzie czytają gazety. Budowa szkoły w Kurzętniku 
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trwa. Z likwidacją szkoły w Czachówkach trzeba się liczyć. Szkoła jest droga w utrzymaniu, 

wymaga kompleksowego remontu, począwszy od drzwi, poprzez okna, elewację. Jest to nie do 

zrealizowania przez powiat nowomiejski.      

Starosta powiedziała, że należy też powiedzieć o tym, że w powiecie nie dokłada się do oświaty. 

Fakt, że szkoła w Czachówkach jest najdroższa, ale budżet na oświatę jest wystarczający.  

Przewodnicząca powiedziała, że zapewne temat szkoły w Czachówkach będzie się przewijał przez 

całą kadencję.    

Następnie zapytała czy ktoś w tym temacie chce jeszcze zabrać głos. Nikt się nie zgłosił.   

Z sali obrad wyszli: Burmistrz Miasta, Wójt Gminy Kurzętnik, Krzysztof Puwalski oraz redaktor z 

TV Nowe Miasto. 

Ad. 8 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr IV/23/10 Rady Powiatu w Nowym 

Mieście Lubawskim z dnia 29.12.2010r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Nowomiejskiego na lata 2011-2037 oraz uchwał zmieniających: VI/57/11 

z dnia 11.02.2011r., VIII/70/2011 z dnia 31.03.2011r., IX/79/2011 z dnia 28.04.2011r., 

X/86/2011 z dnia 26.05.2011r., XI/95/2011 z dnia 17.06.2011r., XII/105/2011 z dnia 

26.07.2011r., XIII/111/2011 z dnia 23.09.2011r., XIV/120/2011 z dnia 

27.10.2011r.,XV/124/2011 z dnia 24.11.2011r., XVI/132/2011 z dnia 15.12.2011r. 

Przewodnicząca poprosiła p. Skarbnik o krótkie omówienie projektu uchwały.  

P. Skarbnik poinformowała, że zmiany w WPF związane są z zamknięciem roku budżetowego i są 

następstwem zmian w budżetach jednostek, m.in. zmniejszeniem planów. Zmniejszono deficyt 

budżetu o kwotę zaciągniętego kredytu (zaciągnięto mniejszy kredyt, niż planowano). Udało się 

zrealizować tyle zadań, na ile pozwolił skromny budżet powiatu. Powiat ma mało dochodów 

własnych. Niewykonane wydatki wygasną z końcem roku. 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. Następnie zapytała czy ktoś ma pytania do uchwały. 

Nikt się nie zgłosił. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 17 radnych. Uchwałę nr XVII/142/2011 (załącznik nr 6) 

podjęto jednogłośnie. 

Z sali obrad wyszła p. Karpińska. 
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Ad. 9 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w planie dochodów i wydatków w uchwale Nr 

IV/24/10 z dnia 29.12.2010r. w sprawie budżetu powiatu nowomiejskiego na 2011r. oraz 

uchwałach zmieniających: V/33/11 z dnia 26.01.2011r., VI/58/11 z dnia 11.02.2011r. , 

VIII/71/2011 z dnia 31.03.2011r. , IX/80/2011 z dnia 28.04.2011r., X/87/2011 z dnia 

26.05.2011r., XI/96/2011 z dnia 17.06.2011r., XII/106/2011 z dnia 26.07.2011r., 26/141/2011  z 

dnia 17.08.2011r., XIII/112/2011 z dnia 23.09.2011r., XIV/121/2011 z dnia 27.10.2011r., 

XV/125/2011 z dnia 24.11.2011r., XVI/133/2011 z dnia 15.12.2011r.  

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. 

Przewodnicząca zapytała czy ktoś ma pytania do uchwały. Nikt się nie zgłosił. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 17 radnych. Uchwałę nr XVII/143/2011 (załącznik nr 7) 

podjęto jednogłośnie. 

Ad. 10 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Powiatu w Nowym Mieście 

Lubawskim Nr I/7/10 z dnia 30 listopada 2010 r. w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. 

Radny Adam Głowacki poinformował, że wcześniej był Sekretarzem Komisji i chciałby wskazać 

radnego Andrzeja Andrzejewskiego jako kandydata na tę funkcję. Radny Andrzejewski jest 

młodym, prężnym człowiekiem, na pewno będzie przydatny w pracy komisji.  

Przewodnicząca zapytała czy radny Andrzejewski wyraża zgodę na pracę w komisji. 

Radny Andrzejewski wyraził zgodę.  

Przewodnicząca zapytała czy są jeszcze inne kandydatury. Radni nie zgłosili więcej kandydatów. 

Wiceprzewodniczący zapytał radnego ilu komisji jest członkiem. 

Radny Andrzejewski odpowiedział, że dwóch. 

Wiceprzewodniczący powiedział, że wobec tego konieczna jest rezygnacja z jednej komisji. 

Radny Andrzejewski oświadczył, że rezygnuje z pracy w Komisji Bezpieczeństwa Publicznego. 

Rezygnacja na piśmie stanowi załącznik nr 8. 

Przewodnicząca zapytała czy ktoś ma pytania do uchwały. Nikt się nie zgłosił. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 17 radnych. Za uchwałą nr XVII/144/2011 (załącznik nr 9) 

głosowało 16 radnych, jeden radny wstrzymał się od głosu. 
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Ad. 11 

Podjęcie uchwały w sprawie delegowania radnych do Komisji Bezpieczeństwa i 

Porządku powołanej przez Starostę Nowomiejskiego 

Starosta wyjaśniła, że skończyła się kadencja i należy wytypować przedstawicieli do Komisji na 

nową kadencję. Do tej pory Radę Powiatu reprezentowali: Grzegorz Dembek i Tomasz 

Szczepański. Starosta zaproponowała, aby ci sami radni nadal pracowali w komisji. 

Przewodnicząca zapytała czy radni wyrażają wolę dalszej pracy w komisji. Radni wyrazili zgodę. 

Innych kandydatur nie było. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 17 radnych. Uchwałę nr XVII/145/2011 (załącznik nr 10) 

podjęto jednogłośnie. 

Ad. 12 

Podjęcie uchwały w sprawie wystąpienia Powiatu Nowomiejskiego ze Stowarzyszenia 

Gmin Rzeczypospolitej Polskiej Euroregion „Bałtyk” 

Wiceprzewodniczący odczytał projekt uchwały. 

Radca prawny Maciej Sikorski poprosił o naniesienie poprawki w uchwale polegającej na dodaniu 

par. 4 – „Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia”. 

Radna Danuta Mazurkiewicz zapytała jaka jest przyczyna, dla której powiat ma wystąpić ze 

Stowarzyszenia. 

Naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i Promocji Andrzej Korecki poinformował, że roczna 

składka członkowska wynosi 5.500 zł. Taką składkę powiat płacił od wielu lat. Od kilku lat nie są 

realizowane żadne projekty z Euroregionu. Nie tylko powiat nowomiejski występuje ze 

Stowarzyszenia, ale wiele innych jednostek również. Obecnie, powiat nie ma korzyści z 

członkostwa w Stowarzyszeniu, a prawdopodobnie nie będąc członkiem, może także korzystać z 

propozycji Euroregionu.      

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 17 radnych. Za uchwałą nr XVII/146/2011 (załącznik nr 

11) głosowało 16 radnych, jeden radny wstrzymał się od głosu. 

Z sali obrad wyszedł p. Kłosowski. 
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Ad. 13 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Statutu Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Nowym Mieście Lubawskim 

Wiceprzewodniczący odczytał projekt uchwały. 

Przewodnicząca zapytała czy ktoś ma pytania do uchwały. Radni nie zadali pytań. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 17 radnych. Uchwałę nr XVII/147/2011 (załącznik nr 12) 

podjęto jednogłośnie. 

Ad. 14 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Powiatowego Programu Ochrony Zdrowia 

Psychicznego w Powiecie Nowomiejskim na lata 2012-2015” 

Wiceprzewodniczący odczytał projekt uchwały. 

Przewodnicząca zapytała czy ktoś ma pytania do uchwały. Radni nie mieli pytań.  

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 17 radnych. Uchwałę nr XVII/148/2011 (załącznik nr 13) 

podjęto jednogłośnie. 

Ad. 15 

Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia Uchwały nr XXV/175/04 Rady Powiatu w 

Nowym Mieście Lubawskim z dnia 27 lipca 2004r. w sprawie ustalenia organizacji oraz 

szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w Powiatowym Środowiskowym Domu 

Samopomocy w Nowym Mieście Lubawskim 

Wiceprzewodniczący odczytał projekt uchwały. 

Kierownik Powiatowego Środowiskowego Domu Samopomocy Krzysztof Piechocki wyjaśnił, że 

zmieniły się przepisy dotyczące ustalania odpłatności za pobyt w PŚDS. Dodał, że obecnie na 33 

uczestników są 4 osoby, od których pobierana jest odpłatność za pobyt.  

Przewodnicząca zapytała czy ktoś ma pytania do uchwały. Radni nie mieli pytań.  

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 17 radnych. Uchwałę nr XVII/149/2011 (załącznik nr 14) 

podjęto jednogłośnie. 

Z sali obrad wyszedł radny Wiśniewski 

Ad. 16 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na najem pomieszczenia piwnicznego 

Niepublicznemu Zakładowi Opieki Zdrowotnej „Centrum  Stomatologii” w Nowym Mieście 

Lubawskim przy ul. Grunwaldzkiej 3 

Wiceprzewodniczący odczytał projekt uchwały. 

Przewodnicząca zapytała czy ktoś ma pytania do uchwały. Radni nie mieli pytań.  
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Przystąpiono do głosowania. Głosowało 16 radnych. Uchwałę nr XVII/150/2011 (załącznik nr 15) 

podjęto jednogłośnie. 

Ad. 17 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na najem lokalu użytkowego Warmińsko 

– Mazurskiej Agencji Rozwoju Regionalnego w Nowym Mieście Lubawskim przy ul. 

Grunwaldzkiej 3 

Wiceprzewodniczący odczytał projekt uchwały. 

Przewodnicząca zapytała czy ktoś ma pytania do uchwały.  

Radny Szczepański zapytał czy w uchwale jest błąd czy faktycznie chodzi o najem tylko na 3 

miesiące. 

P. Jolanta Haska odpowiedziała, że nie ma błędu. Agencja wystąpiła w wnioskiem o wynajem na 3 

miesiące, ponieważ nie wiadomo czy punkt Agencji nadal będzie istniał.      

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 16 radnych. Uchwałę nr XVII/151/2011 (załącznik nr 16) 

podjęto jednogłośnie. 

Na salę obrad wszedł radny Wiśniewski. 

Ad. 18 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie gruntu 

przeznaczonego na miejsce parkingowe Pani Jadwidze Suchockiej przy ul. Działyńskich 1 

Wiceprzewodniczący odczytał projekt uchwały. 

Przewodnicząca zapytała czy ktoś ma pytania do uchwały.  

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 17 radnych. Uchwałę nr XVII/152/2011 (załącznik nr 17) 

podjęto jednogłośnie. 

Ad. 19 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie gruntu 

przeznaczonego na miejsce parkingowe Panu Andrzejowi Sobczyk przy ul. Działyńskich 1 

Wiceprzewodniczący odczytał projekt uchwały. 

Przewodnicząca zapytała czy ktoś ma pytania do uchwały.  

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 17 radnych. Uchwałę nr XVII/153/2011 (załącznik nr 18) 

podjęto jednogłośnie. 

Ad. 20 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody wydzierżawienie gruntu przeznaczonego 

na miejsce parkingowe Pani Bernadecie Kleinowskiej przy ul. Działyńskich 1 

Wiceprzewodniczący odczytał projekt uchwały. 
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Przewodnicząca zapytała czy ktoś ma pytania do uchwały.  

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 17 radnych. Uchwałę nr XVII/154/2011 (załącznik nr 19) 

podjęto jednogłośnie. 

Ad. 21 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie gruntu 

przeznaczonego na miejsce parkingowe Panu Rafałowi Boguckiemu przy ul. Działyńskich 1 

Wiceprzewodniczący odczytał projekt uchwały. 

Przewodnicząca zapytała czy ktoś ma pytania do uchwały.  

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 17 radnych. Uchwałę nr XVII/155/2011 (załącznik nr 20) 

podjęto jednogłośnie. 

Ad. 22 

Odpowiedzi na wnioski i zapytania radnych 

Przewodnicząca powiedziała, że odpowiedzi na wnioski udzielano na bieżąco. 

Starosta powiedziała, że przyszły pisma w odpowiedzi na wnioski z poprzedniej sesji. Wszyscy 

radni otrzymali te pisma. Starosta krótko je omówiła. Powiedziała, że co jakiś czas należy ponawiać 

wnioski w sprawie remontów dróg i budowy chodników.  

Ad. 23 

Sprawy różne 

Przewodnicząca zapytała czy ktoś chce zabrać głos w sprawach różnych. 

Nikt się nie zgłosił. 

Przewodnicząca złożyła wszystkim życzenia na nowy 2012 rok. 

Ad. 24 

 Zakończenie obrad XVII Sesji Rady Powiatu 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca zamknęła obrady XVII Sesji Rady Powiatu.    

 

 

       Protokół sporządziła:       Przewodnicząca Rady Powiatu 

        Anna Andrzejczak                 Zofia Andrzejewska 


